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Protokół  Nr VIII/2007 z sesji  Rady Miejskiej w Wołominie 
z  dnia 24 maja 2007 roku

Radnych ogółem    -  21
Radnych obecnych na sesji – 19 ( nieobecni radni to: Alina Czerska,
Grzegorz Wajs  – złożyli pisemne usprawiedliwienia – zał. Nr 1)

Listy  obecności  radnych,  Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  i  Sołtysów  stanowią 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu..

Stwierdziwszy quorum  ( na sali obecnych było 17 radnych – nieobecni to: Alina Czerska, 
Grzegorz Wajs,  Igor Sulich, Krzysztof  Kozłowski  )  prowadzący obrady Przewodniczący 
Rady Miejskiej Andrzej Żelezik otworzył VIII sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu  24 
maja  2007 roku o godzinie 12.10

Pkt 1
Wybór sekretarza obrad
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad zgłoszono kandydaturę radnego :
Macieja Łosia – wyraził zgodę na pełnienie obowiązków sekretarza obrad
 
W głosowaniu jawnym,  za-17 głosów, przeciw-0, wstrz.-0, radni wyrazili zgodę by funkcję 
sekretarza obrad  pełnił radny  Maciej Łoś

Pkt 2
Przewodniczący Rady Andrzej Żelezik odczytał porządek obrad przesłany radnym wraz z 
zawiadomieniem o terminie sesji. ( załącznik Nr 3 )

Odczytał również wniosek Burmistrza Wołomina Jerzego Mikulskiego ( załącznik Nr 4) o 
wprowadzenie  do  porządku  obrad  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie 
umowy  w  zakresie  przygotowania  realizacji  zadania  inwestycyjnego  –  budowy  ciągu 
pieszo – rowerowego na ulicy Geodetów w Wołominie.

Radni wyrazili zgodę na wprowadzenie do porządku obrad wnioskowanej przez Burmistrza 
uchwały w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Poprosił o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V-
22/2003  w  sprawie  określenia  zasad  sprzedaży  lokali  mieszkalnych  w  budynkach 
komunalnych stanowiących własność Gminy Wołomin

Radni wyrazili zgodę na wprowadzenie do porządku obrad uchwały wnioskowanej przez 
Przewodniczącego Rady w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Michał Milewski – radny
Złożył wniosek, by wprowadzić do porządku obrad debatę na temat polityki oświatowej, o 
którą prosili mieszkańcy wsi:Majdan, Leśniakowizna, Mostówka, Cięciwa.  Sprawa budzi 
bardzo dużo kontrowersji  mieszkańców. 
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Henryka Żabik – radna
Dotarło do niej pismo, w którym rada rodziców i lokalna społeczność zwraca się z prośbą o 
umieszczenie  w  porządku  obrad  na  najbliższej  sesji  Rady  Miejskiej  debaty  na  temat 
obwodu gimnazjalnego dla dzieci  ze szkoły podstawowej  w Majdanie.  Dlatego też ona 
wniosła o umieszczenie w porządku obrad punktu :”Debata na temat obwodu gimnazjum 
dla dzieci ze szkoły podstawowej w Majdanie”.

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Wołominie.
Poinformowała, że Komisja Oświaty na swoim posiedzeniu omówiła otrzymane pismo od 
rady rodziców i czterech sołectw dotyczącego wniosku o włączenie do obwodu gimnazjum 
w  Duczkach  dzieci  zamieszkujących  we  wsiach:  Majdan,  Leśniakowizna,  Mostówka  i 
Cięciwa.  Przegłosowano  wniosek  o  wprowadzenie  tej  debaty  do  porządku  obrad 
najbliższej sesji. Członkowie komisji byli  przeciwni. 

Przegłosowano wniosek radnego Michała Milewskiego, powtórzony przez radną Henrykę 
Żabik  aby  wprowadzić  do  porządku  obrad  punkt  dotyczący  debaty  na  temat  zmiany 
obwodu gimnazjum w Duczkach i włączenie do niego dzieci z Majdanu, Leśniakowizny, 
Mostówki i Cięciwy.

Radni  wprowdzili  ten punkt  do porządku obrad w głosowaniu jawnym za – 8 głosów, 
przeciw-5 głosów, wstrz. 4Radnych

Punkt „debata.....” będzie realizowany po punkcie „Podjęcie uchwał”

Porządek  obrad  po  zmianach  został  przyjęty  w  głosowaniu  jawnym  za  –  17  głosów, 
przeciw-0, wstrz. -0

Pkt 3
Protokół  z sesji  Nr VII/2007 odbytej  w dniu 26 kwietnia 2007 roku został  przyjęty bez 
uwag, w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. - 1 osoba

Pkt 4
Informacje o pracach komisji

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – Henryka Żabik
Komisja spotkała się jeden raz  W spotkaniu uczestniczyli sołtysi .

Komisja Rewizyjna – Jolanta Sawicka - Jurek
Poinformowała, że Komisja Rewizyjna zakończyła kontrolę umarzania podatków od osób 
fizycznych i od osób prawnych przez Burmistrza Wołomina w 2006 roku.  Przewodnicząca 
Komisji odczytała protokół z przeprowadzonej kontroli. Treść protokołu została załączona 
jako załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 
Burmistrz podpisał przedłożony protokół z kontroli bez uwag.  
Komisja  pozytywnie  oceniła  działalność  Burmistrza  Wołomina  w  zakresie  umarzania 
podatków w 2006 roku dlatego też nie sformułowała zaleceń pokontrolnych. 
Komisja  ustaliła  także  temat  kolejnej  kontroli,  zakres  tej  kontroli  i  jej  harmonogram. 
Komisja  postanowiła  przystąpić  do  realizacji  kolejnego  punktu  planu  pracy.   Komisja 
postanowiła  skontrolować  prawidłowość  realizacji  inwestycji  pod  nazwą  „budowa  toru 
rowerowego”
                                    Na sesję przybył radny Krzysztof Kozłowski – godz. 14.25 
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Komisja Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów Wiejskich – Marek Górski
Spotkano się jeden raz. Komisja Omówiła i zaopiniowała projekty uchwał.

Komisja Oświaty – Jolanta Sawicka -Jurek
Odbyło  się  tylko  jedno  spotkanie  komisji.  Na  posiedzeniu  omówiono  projekty  uchwał. 
Członkowie  komisji  zapoznali  się  z  opinią  Burmistrza  Wołomina  dotyczącą  polityki 
oświatowej w zakresie przedszkoli.  
Wnioskowano  również  do  Burmistrza  o  zainstalowanie  sygnalizacji  świetlnej  na  ulicy 
Szosa Jadowska w Duczkach  , na skrzyżowaniu przy szkole. 

Komisja Samorządu i Zadań Własnych Gminy – Janusz Krawczyk
Opiniowano  projekty  uchwał.  Przewodniczący  Komisji  podziękował  radnym 
uczestniczącym w wyborach Rad Osiedlowych. Przypomniał że Rady Osiedlowe i Rady 
Sołeckie mają złożyć do 20 czerwca plany pracy na 2007 rok

Komisja Finansów Gminnych – Zofia Michalik
Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie  na  którym  dyskutowano  nad  projektami  uchwał 
kierowanymi na toczącą się sesję. Na spotkaniu obecni byli przedstawiciele firmy CASINO 
GOLD, którzy przedstawili zasady działania salonu gier losowych. 

Komisja Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia – Emil Wiatrak
Odbyło się jedno spotkanie komisji. Opiniowano projekty uchwał. Wypracowano wniosek w 
sprawie  nawiązania  współpracy  z  lekarzem  sportowym  w  celu  przeprowadzania 
okresowych badań spportowców . Dyskutowano także na temat  uruchomienia gabinetu 
stomatologicznego w szkole w Duczkach. 

Komisja Kultury i Sportu – Dimitar Jugrew
Komisja  spotkała  się  jeden raz.  Omówiono temat  propagowania  sportu  wśród  dzieci  i 
młodzieży. W spotkaniu uczestniczyli nauczyciele wychowania fizycznego ze szkół Gminy 
Wołomin.  Skierowano  do  Burmistrza  wniosek  o  nawiązanie  współpracy  z  lekarzem 
sportowym oraz o organizację cyklicznych międzyszkolnych rozgrywek sportowych. 

Pkt 5
Sprawozdanie z realizacji  uchwał  z VII sesji  Rady Miejskiej  w WoŁominie przedstawiła 
Sekretarz  Gminy  Marzena  Roszkowska.  Treść  informacji  stanowi  załącznik  Nr  6  do 
niniejszego protokołu.
Sekretarz  Gminy  przedstawiła  zestawienie  danych  statystycznych  dotyczących 
przeprowadzonych  wyborów do  Rad Osiedlowych.  Zgodnie  z  uchwałą  Rady Miejskiej, 
która  wyznaczyła  termin  przeprowadzenia  wyborów  do  Rad  Osiedli  w  okresie  od  20 
kwietnia  do  11  maja.  W  tym  terminie  odbyło  się  12  spotkań  wyborczych.  Wszystkie 
spotkania wyborcze odbywały się w drugim terminie. Wybrano 12 Rad Osiedli w składzie 
15 osobowym. Zebranie wyborcze na Osiedlu Sosnówka nie odbyło się z powodu braku 
frekwencji  Wybrane Rady Osiedli dokonały już wyboru Przewodniczących Rad Osiedli jak 
również dokonano wyboru Zarządów Osiedli i Przewodniczących tych Zarządów. 
Tylko  w  przypadku  dwóch  Osiedli  te  same  osoby  zostały  wybrane  ponownie 
Przewodniczącymi  Rad.  Dotyczy  to  Osiedla  Wołominek – Pan Ryszard  Han i  Osiedla 
Partyzantów – Pan Leszek Boruc. W pozostałych Radach zmienili się ich przewodniczący. 
Sekretarz Gminy przypomniała, że w poprzedniej kadencji  nie były wybrane cztery Rady 
Osiedlowe.  Zwróciła również uwagę na fakt, że w obecnej kadencji dokonano wyboru w 
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większej  liczbie  rad,  nie  wynika  z  większego  zainteresowania  mieszkańców  lecz  z 
obniżenia  progu  frekwencji  na  zebraniu  wyborczym  w  drugim  terminie.  Zestawienie 
danych  statystycznych  dotyczących  frekwencji  mieszkańców  na   poszczególnych 
zebraniach wyborczych stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu .

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Podziękował pracownikom Urzędu w tym Burmistrzowi Jerzemu Mikulskiemu za aktywny 
udział  w  przeprowadzeniu  wyborów.   W  przypadku  wyborów  Rad  Sołeckich  jak  i 
Osiedlowych   odbywały  równolegle  wybory  w  dwóch  miejscach.  Dlatego  praca  osób 
obsługujących te wybory była bardzo heroiczna.  Do tej pracy również radni za co należą 
im się podziękowania.  Burmistrz Jerzy Mikulski bywał na obu spotkaniach wyborczych 
każdego dnia. 
Przesunięcie terminu przeprowadzenia wyborów do organów jednostek pomocniczych był 
słusznym  działaniem  .  Aura  była  korzystniejsza.  Słusznym  było  również  zmniejszenie 
progu, bo dzięki temu Zostały wybrane Rady Osiedla. 
 
Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej i Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina 
podziękowali ustępującym Radom Osiedlowym i Przewodniczącym Zarządów tych osiedli 
za czteroletnią współpracę.
Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej i Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina 
złożyli  gratulacje  nowo  wybranym  Radom  Osiedli  i  Przewodniczącym  Zarządów  tych 
osiedli życząc obopólnej owocnej współpracy. 

Pkt 6
Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przedstawił informację o swojej pracy między sesjami.
 BIEŻĄCE PRACE:

* W urz dzie trwa bie ca obs uga mieszka ców nieco jednak utrudniona trwaj cymę żą ł ń ą  
remontem budynku. Remont zako czy si  do ko ca czerwca.ń ę ń
* Trwa kontrola dochodów i wydatków budżetu gminy za 2006 rok, prowadzona przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową;

W zakresie  Eksploatacji Infrastruktury Gminy:
• Rozstrzygnięto przetarg na dostawę i montaż wyposażenia placów zabaw na terenie 

gminy Wołomin. Wnioski Rad Osiedlowych będą realizowane. 
• Ogłoszono przetarg na konserwację rowów melioracyjnych na terenie gminy.
• Bieżąco wykonywane  są  naprawy dróg bitumicznych.  Wybrany jest  już wykonawca. 

Rozpoczęto również cykl wykonywania nowych nakładek. Została wykonana nakładka 
na ul.. Prądzyńskiego na odcinku od ul. Lipińskiej do ul. 1 Maja

• Trwają remonty chodników i ich budowy
• Trwają  prace  związane  z  poprawą  przejezdności  dróg  gruntowych.(  Burmistrz 

przypomniał, że na wysypisku gminnym gruz przyjmowany jest nieodpłatnie ) 
.2. Z zakresu  Inwestycji:

Budowa wodociągu w ul. Nowa Wieś i ul. Jesiennej
28.05.2007 otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym na budowę wodociągu w ul. 
Jesiennej
Budowa nowo projektowanej drogi woj. 634 od skrzyżowania ul. 1 Maja z Al. 
Niepodległości w Wołominie do skrzyżowania ulicy Szosa Jadowska w Duczkach
− trwają prace projektowe – kontynuacja umowy zawartej w2006r., z firmą AKSA Polska-

wykonawca  wystąpił  z  wnioskiem o zmianę terminu zakończenia projektu na dzień 
30.07  2007  roku  (uzasadnienie  -  konieczna  korekta  projektu  budowlanego  i 
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wykonawczego z powodu licznych  wyjść poza linie rozgraniczające narzucone przez 
plan zagospodarowania przestrzennego)

Przebudowa ul. Kościelnej, Przechodniej, Miłej i ul. Moniuszki z 
zagospodarowaniem Placu 3 Maja
− 18.05 2007 wykonawca Zakład Robót drogowych i inżynieryjno-Instalacyjnych zgłosił 

zakończenie prac związanych z przebudową ul. Kościelnej, Przechodniej i Placu 3 
Maja;

− wyznaczono odbiór wykonanych robót na dzień 25.05.2007r.
Budowa ulic Tęczowej i Wiosennej
− Trwają prace projektowe - termin wykonania dokumentacji z uwagi na zmiany w 

koncepcji projektu przesunięto  na dzień 30.06.2007r. (zmiana wjazdów do posesji przy 
ulicy Wiosennej oraz zmiana przebiegu kanalizacji deszczowej w ul. Tęczowej)

Budowa budynku komunalnego
− roboty budowlane w toku, zaawansowanie prac ca 40%
Remont obiektu przy ul. Wileńskiej 32.

-  rozbiórka  sali  gimnastycznej  i  dwóch  budynków  gospodarczych  –  zakończono  i 
odebrano roboty rozbiórkowe,  wykonawca  robót  firma DAL-KOP z Wesołej.  Trwają 
procedury administracyjne związane z likwidacją6 środka trwałego.

− Uzyskano pozwolenie na przebudowę ze zmianą sposobu użytkowania istniejącego 
obiektu  byłej  szkoły  podstawowej  na  obiekt  usługowy  o  zróżnicowanej  funkcji 
( biblioteka publiczna, usługi oświaty, usługi kultury, usługi handlu oraz drobne usługi 
obsługi  mieszkańców)  Po  wykonaniu  dokumentacji  zostanie  określony  koszt  tej 
inwestycji. Jednak wiadomo, koszty materiałów i robocizny stale rosną. Po wstępnych 
analizach szacuje się wzrost inwestycji o około 20-25 % w stosunku do kosztorysów 
opracowanych na  grudzień 2006r.

Remont kapitalny budynku Urzędu Miejskiego
− trwa realizacja remontu Urzędu  Zbliża się jego zakończenie. Poprawią się warunki 

pracy urzędników oraz warunki obsługi mieszkańców. 
Budowa obiektu SP Zagościniec

- Jest dobry postęp prac. Warunki pogodowe pozwalają na realizację zadania i jest 
szansa na zakończenie prac budowlanych do 31.12.2007 r. .

Przebudowa dachu SP 7
− w dniu 29.03.2007 r. WI wystąpił do Starostwa Powiatu Wołomińskiego z wnioskiem o 

pozwolenie na budowę;
− w  dniu  07.05.2007  r.  WI  przekazał  do  RZ  dokumentację  przetargową  na  wybór 

wykonawcy robót budowlanych;
Przebudowa dachu w budynku ZS nr 4
− wyłoniono wykonawcę robót
Przebudowa dachu w budynku ZS nr 2
− wykonano kosztorysy inwestorskie oraz specyfikacje techniczne na remont dachu i 

wymianę instalacji odgromowej budynku szkoły
− wystąpiono do Starostwa Powiatowego ze zgłoszeniem tych robót
− WI przygotowuje postępowanie przetargowe na remont dachu budynku polegający na 

wymianie pokrycia dachu i wymianie instalacji odgromowej.
Dokumentacja projektowa przebudowy MSP ZOZ nr 1
− W dniu 22.05.07r. nastąpiło otwarcie  ofert , w celu wyboru projektanta kompleksowego 

remontu przychodni przy ul. Prądzyńskiego w Wołominie. Wpłynęły dwie oferty, których 
wartość mieści się w kwocie przeznaczonej na wykonanie zamówienia, trwają prace 
komisji w zakresie oceny w/w ofert. 
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Przebudowa budynku przy Powstańców 12
− Zakończono  prace  remontowe  na  piętrze  budynku  przy  Powstańców 12  .  Komisja 

dokonała odbioru robót,  Wykonawca przedłożył  dokumentacje powykonawczą,  która 
jest w trakcie weryfikacji.

Budowa sali gimnastycznej, boisk i terenów rekreacyjno-sportowych przy SP 7 wraz 
z torem rowerowym.
− unieważniono  drugie  postępowanie  na  roboty  budowlane  z  powodu,  iż  cena 

najkorzystniejszej oferty przewyższyła kwotę jaką zamawiający mógł przeznaczyć na 
sfinansowanie zamówienia;

− WI  zobowiązał  wykonawce  dokumentacji  projektowo  –  kosztorysowej  sali 
gimnastycznej do poprawy i aktualizacji kosztorysów inwestorskich;

− w wyznaczonym terminie, tj. w dniu 21.05.2007 r. projektant przekazał zaktualizowane i 
Remont przedszkola nr 5 przy ul. Broniewskiego
− uzyskano decyzje:  nr 85p/07 dot.  pozwolenia na rozbiórkę budynku gospodarczego 

oraz  wolnostojącego  komina byłej  kotłowni  dot.  rozbudowy z  przebudową  budynku 
Przedszkola wraz z niezbędną infrastrukturą oraz budowę budynku gospodarczego;

− w  przeprowadzonym  postępowaniu  przetargowym  wyłoniono  wykonawce 
kompleksowego nadzoru inwestorskiego nad remontem Przedszkola

− w dniu 17.05.2007 r. nastąpiło otwarcie ofert w postępowaniu przetargowym na roboty 
budowlane. Wpłynęły trzy oferty. Trwają prace komisji przetargowej;

Budowa ulicy Reja
− Podpisano umowę z wykonawcą dokumentacji wyłonionym w trakcie przetargu 

nieograniczonego 
− dokumentacja wykonywana będzie w 2 etapach:

Etap I odc. od ulicy Wileńskiej do ul. Lipińskiej -termin dostarczenia dokumentacji 
31.05.2007r.
Etap II odc od ul. Lipińskiej do ul. 1 Maja – termin 31.07.2007r.

Program budowy ogólnodostępnych stref przestrzeni publicznej
− w ramach  realizacji  zadania  wykonane  zostanie:  zagospodarowanie  terenu  osiedla 

„Mariańska” oraz przebudowa pasażu w osiedlu „Niepodległości” w Wołominie;
− w przeprowadzonych  procedurach  zamówienia  wyłoniono  wykonawcę  dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej 
Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Gdyńskiej odc. od ul. Republikańskiej do ul. 
Polskiej
− podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowo- kosztorysowej z PWiK – 

termin wykonania projektu 4.06.2007r.;
− trwa procedura wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na 

realizację przedsięwzięcia;
3. Z zakresu Ochrony rodowiskaŚ

W ramach II edycji programu „Czysty Wołomin” zorganizowano imprezę plenerową 
pn. „Majówka w sortowni”, w programie imprezy miało miejsce: 
- zwiedzanie obiektów sortowni z udziałem pracowników MZO
- pokazy czerpania papieru z makulatury
- pokazy wykonywania przedmiotów użytkowych z surowców wtórnych
- wspólne malowanie instalacji przestrzennej „Mój mały, piękny, czysty świat”
W czasie imprezy odbyła się bezpłatna zbiórka zużytego sprzętu elektrycznego i 
elektronicznego. Uczestnicy zbiórki otrzymali w zamian sadzonki drzew i krzewów – 
rozdano ponad 1 500 roślin. W zbiórce wzięło udział kilkaset osób, Zebrano 1 100 
szt. różnego rodzaju zużytego sprzętu,   w tym pralki, lodówki, monitory, telewizory, 
komputery, suszarki, magnetowidy itp.
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4. W ZAKRESIE URBANISTYKI I GOSPODARKI NIERUCHOMO CIAMI;Ś
• Sprzedano  w  drodze  umów  notarialnych  10  lokali  mieszkalnych  na  rzecz 

najemców.
• Kupiono do zasobu gminnego 3 nieruchomości przeznaczone pod ul. Wiosenną 

w Wołominie.
• Zawarto umowę na wykonanie projektów decyzji o warunkach zabudowy oraz 

projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego.  
5. SPOTKANIA, SEMINARIA, KONFERENCJE:

• 3.05 – obchody Rocznicy Uchwalenia Konstytucji 3 Maja;
• 20.04-11.05 – Wybory do Rad osiedlowych;
• 15.05  –  spotkanie  z  ZTM  Warszawa  w  sprawie  uruchomienia  nocnej  linii 

autobusowej
• 15.05  –  Spotkanie  Burmistrzów  Gmin  Zielonka,  Koby ka,  Wo omin  w  sprawieł ł  

obchodów 15 Sierpnia;
• 16.05 – Powiatowy Dzie  Stra aka OSP R czaje Polskie ń ż ę
• 18.05 – XX Ogólnopolska Konferencja Burmistrzów
• 18.05 – Spotkania Konserwatorskie na Zamku Królewskim - Dziedzictwo Kulturowe 

szans  rozwoju  regionu  –  ochrona i  promocja  zabytków Mazowsza  -  ą “Ossów. 
Wrota Bitwy Warszawskiej 1920 roku – potencja  i partnerstwo”ł

• 22.05 – Krajowa Rada Spó dzielców – wr czenie dyplomu Burmistrzowi Wo ominał ę ł  
– Laureat Konkursu “Samorz dowiec-Spó dzielca”ą ł

6. Najistotniejsze  Zarz dzenia Burmistrza Wo omina:ą ł
• Nr  67/07 z  25.04  2007  roku  w  sprawie  zmian  w  Regulaminie  Organizacyjnym 

Urz du Miejskiego w Wo ominie;ę ł
• Nr 68/07 z 27.04 2007 roku w sprawie zmian w bud ecie gminy Wo omin na 2007ż ł  

rok;
• Nr 74/07 z 8.05 2007 roku w sprawie zmiany Zarządzenia Burmistrza Wołomina Nr 

192/05  z 12 października 2005 roku w sprawie zmiany Zarządzenia Burmistrza 
Wołomina Nr 183/04 z dnia 5 października 2004 roku w sprawie powołania Gminnej 
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych;

• Nr  76/07 z  14.05  2007  roku  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Zespołu 
Opiniującego ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi;

• Nr 77/07 z 15.05 2007 roku w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 
rok;

• Nr 81/07 z 23.05 2007 roku w sprawie zmian w budżecie gminy Wołomin na 2007 
rok;

Henryka Żabik – radna
Przypomniała,  że  w  miesiącu  lutym  została  powołana  komisja  ds  rewitalizacji 
wydzielonych obszarów miejskich. Radna zapytała czy ta komisja podjęła już prace i na 
jakim etapie  są te  prace oraz jak  komisja  się  ukonstytuowała  i  kiedy odbywały  się  te 
spotkania.  
Na sesji  marcowej  Naczelnik  Izolda Buzar  informowała radnych,  że istnieje  możliwość 
pozyskania środków finansowych z Unii europejskiej na budowę sali gimnastycznej przy 
Szkole  Podstawowej  Nr  7.  Poprosiła   również  na  jakim  etapie  sa  prace  nad  tym 
wnioskiem.

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Na pierwsze pytanie radnej odpowie w terminie późniejszym.
Odpowiadając na pytanie drugie powiedział, że wniosek o dofinansowanie tego zadania 
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został złożony w połowie kwietnia. O środki na ten cel Gmina Wołomin aplikuje w dwóch 
źródłach. 

Henryka Żabik – radna
Chciała by odpowiedź na zadane przez nią pytania były na piśmie. Jeżeli został złożony 
wniosek o dofinansowanie to radna chce wiedzieć kiedy ? Jej zdaniem informacje o które 
prosi  są  bardzo  ważne.  Gdyż  dla  radnych  ważne  są  informacje  dotyczące  rozwoju 
gospodarczego  gminy.  A  mało  ważne  są  informacje  w  jakich  spotkaniach  Burmistrz 
uczestniczył. 

Pkt 7
Podjecie uchwał.
                                      Na sesję przybył radny Igor Sulich – godz. 15.10

Uchwała Nr VIII-90/2007 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Wołominie Nr XLIV-
75/2006  z  dnia  30  maja  2006  roku  w  sprawie  likwidacji  Ośrodka  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wołominie.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy 
oraz Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -1 osoba

Uchwała Nr VIII-91/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów 
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0,wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-92/2007 w sprawie nabycia nieruchomości

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów 
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0,wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-93/2007 w sprawie nabycia nieruchomości;

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów 
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0,wstrz. -0

Uchwała  Nr  VIII-94/2007  w  sprawie  współdziałania  z  Powiatem  Wołomińskim  oraz 
Gminami  Radzymin  i  Kobyłka  przy  budowie  nowo  projektowanej  drogi  powiatowej  od 
węzła „Wołomin” do istniejącej drogi wojewódzkiej Nr 635;

Uchwała uzyskała pozytywne opinie Komisji Gospodarki, Rozwoju Gminnego i Obszarów 
Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych
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Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za -19 głosów, przeciw-0,wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-95/2007  w sprawie  zmian w uchwale Nr II-36/1999 Rady Miejskiej  w 
Wołominie z dnia 11 marca 1999 r. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty i Komisji Samorządu i Zadań 
Własnych Gminy

Krystyna Michałowska – Radca Prawny Urzędu Miejskiego
Wnioskowała  by  zmienić  zapis  §  5  w  tej  uchwale  i  skreślić  wyrażenie  „..  z  dniem 
ogłoszenia”  i  aby  paragraf  ten  miał  brzmienie:  „Uchwała  wchodzi  w  życie  z  dniem 1 
września 2007 roku”
Ta zmiana dotyczy pozostałych uchwał oświatowych. 

Uchwała z wnioskowaną zmianą została podjęta w głosowaniu jawnym za – 19 głosów, 
przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VIII-96/2007  w  sprawie  określenia  granic  obwodu  publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Zagościncu dla której organem prowadzącym jest Gmina Wołomin;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty i Komisji Samorządu i Zadań 
Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, z terminem wejścia w życie określonym 
na dzień 1 września 2007 roku za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VIII-97/2007 w  sprawie  określenia  granic  obwodu  publicznej  Szkoły 
Podstawowej w Duczkach dla której organem prowadzącym jest Gmina Wołomin;

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie Komisji Oświaty i Komisji Samorządu i Zadań 
Własnych Gminy

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym, z terminem wejścia w życie określonym 
na dzień 1 września 2007 roku za – 19 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach do godz. 15.20
Po przerwie realizowano dalej porządek obrad.

Uchwała Nr VIII-98/2007 w sprawie  wyrażenia opinii  dotyczącej  lokalizacji  salonu gier 
losowych na terenie Gminy Wołomin

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Poinformował, że na posiedzeniu Komisji  Finansów Gminnych byli obecni przedstawiciele 
firmy Casino Gold  i przedstawili zasady funkcjonowania salonu gier losowych.  Jednak nie 
wszyscy radni byli  obecni na posiedzeniu tej komisji. Dlatego też Przewodniczący Rady 
zaprosił  przedstawicieli Firmy Casino Gold do udziały w sesji i przedstawieniu informacji 
wszystkim radnym. 

10



Przedstawiciele  Casino  Gold  –  Agnieszka  Jarkucka  i  Piotr  Podbielski  –  Dyrektor 
Generalny
Poinformowali oni, że reprezentowana przez nich firma chciałaby otworzyć salon gier w 
Wołominie w lokalu na ul. Kościelnej 14. Spółka ta ma duże doświadczenie na rynku gier 
losowych. Działa już od kilku lat. Firma ta chciałaby wprowadzić standardy inne niż te jakie 
obecnie funkcjonują na rynku automatów do gier. Powiedzieli, że nie jest tak, jak sie mówi, 
że hazard to coś złego.  Jako przykład podano Legionowo, gdzie 15 czerwca zostanie 
otwarty taki salon. Ten salon jest na wysokim poziomie. Jest tam ochrona wewnątrz , na 
zewnątrz i jest również monitoring.  Inwestycja będzie kosztowała firmę kilka milionów. I 
otwierany salon będzie na dużym poziomie.  Obecnie w Wołominie hazard już istnieje. Są 
zakłady bukmacherskie i są bary z piwem gdzie stoją automaty.  Firma Casino Gold chce 
to zrobić na wysokim poziomie. Chce by salony były ekskluzywne. 
Dlatego Firma Casino Gold poprosiła Radę Miejską o wydanie opinii o lokalizacji takiego 
salonu  gier  na  terenie  Gminy  Wołomin.   Wtedy dopiero  Ministerstwo  Finansów wyda 
koncesję. Koncesja wydawana jest na sześć lat z wielkimi zabezpieczeniami. Firma musi 
złożyć zabezpieczenie w wysokości 150 tys. Euro  od takiego salonu.  Gdyby cokolwiek 
się stało to władze gminy mają do dyspozycji  to zabezpieczenie.   Taki  salon jest  pod 
ścisłym nadzorem urzędów skarbowych, urzędów celnych i  izb skarbowych. Wszystkie te 
instytucje prowadzą kontrolę i mają wgląd do dokumentów firmy. Co miesiąc są robione 
sprawozdania i przesyłane tym urzędom. Spółka płaci również wysokie podatki.  W ub. 
Toku to ponad 9 mln. zł przekazanych do budżetu państwa. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Wierzył,  że  firma  Casino  Gold,  jeżeli  będzie  prowadziła  działalność  na  terenie  Gminy 
Wołomin  to  zrobi  to  zgodnie  z  prawem  i  przepisami  finansowymi  i  porządkowymi. 
Dyskusja  radnych  ma  na  celu  stwierdzenie  czy  Rada  Miejska  chce  podjąć  próbę 
wprowadzenia do Wołomina hazardu.  Przecież to   władze samorządowe będą później 
odpowiadały co się dzieje z młodzieżą i innymi mieszkańcami. 
 
Michał Milewski – radny
Zapytał  ,  czy  utworzenie  takiego  salonu,  to  jest  wstęp  do  utworzenia  kasyna  w 
Wołominie ?

Agnieszka Jarkucka
Odpowiedziała, że w Wołominie będzie tylko salon.  Kasyno nie może powstać, gdyż jest 
to za małe miasto. W planowanym salonie zostanie zainstalowanych 18 automatów, bo 
powierzchnia nieruchomości nie jest w stanie pomieścić więcej. Gdy firma uzyska zgodę 
na uruchomienie salonu, wtedy zainwestuje w rozbudowę. Na terenie Wołomina można 
zainstalować maksymalnie 72 automaty. 

Andrzej Saulewicz – radny
Salon gier ma być zlokalizowany w obecnie istniejącym budynku. Radny zapytał więc na 
czym ma polegać inwestycja ?

Agnieszka Jarkucka – Casino Gold
W salonie zatrudnieni zostaliby mieszkańcy miasta.   W takim salonie ,  ze względu na 
liczbę godzin pracy salonu, potrzebnych by było 14 osób.  Takie osoby są szkolone, Zdają 
egzaminy w Ministerstwie Finansów i otrzymują koncesję na pracę w takim salonie na trzy 
lata.   Tak więc inwestycja  byłaby w mieszkańców Wołomina co pociągnęłoby za sobą 
wpływy podatków do budżetu gminy. 
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Emil Wiatrak – radny
Zapytał kiedy Rada w Legionowie wyraziła pozytywną opinię na temat lokalizacji salonu 
gier na terenie ich gminy ?

Emil Wiatrak – radny
Wyliczył, że dopiero za pół roku salon gier zostanie uruchomiony w Wołominie gdy dziś 
Rada wyrazi na to zgodę. 

Agnieszka Jarkucka – Casino Gold
Wyjaśniła,  że  procedura  w Ministerstwie  Finansów to  jest  sześć  miesięcy  od  złożenia 
dokumentów.   

Marek Górski – radny
Nie zgodził się z opinią , ze hazard to nic złego. Zna ludzi, których doprowadził do ruiny. 
Hazard zawsze jest czymś złym.  Z informacji wynika, że Ministerstwo Finansów wydaje 
koncesje na okres 6 lat. Firma Casino Gold chce zainwestować na prywatnym terenie ok 
1mln. zł.  Te pieniądze mają się zwrócić w okresie 6 lat. Asa to bardzo duże pieniądze. 
Gmina z tego tytułu nie uzyska nic. Ile dostanie skarb państwa nie iwdomo. 
Zapytał, czy jeżeli Rada nie wyrazi zgody na taki salon we wskazanym miejscu, to czy 
firma będzie szukała lokalizacji w innym miejscu na terenie gminy ?

Agnieszka Jarkucka – Casino Gold
Nie zgodziła się ze stwierdzeniem, że hazard to jest coś złego. Obecnie ludzie tracą duże 
pieniądze grając w ToToLotka. To również jest hazard, jaki i zakłady bukmacherskie. 
Jednak do salonu gier mogą przyjść tylko ludzie dorośli, posiadający pieniądze. .  

Zofia Michalik – radny
Apelowała, by nie podejmować dyskusji co do oceny moralnej czy hazard jest zjawiskiem 
dobrym czy złym. Jest to kwestia ocen osobista. 

Maciej Łoś – radny
Nie oceniał, czy hazard jest zajęciem złym czy dobrym Są ludzie, którzy temu ulegają i 
tracą  fortuny.   Jezeli  radni  mieliby  zgodzić  się  na  lokalizację  salonu  gier  losowych  w 
Wołominie to na pewno nie na ulicy Kościelnej, która jest centrum miasta. 

Janusz Krawczyk – radny
Wnioskował  o  zamknięcie  dyskusji  gdyż  sprawa  byłą  mawiana  bardzo  szeroko  na 
komisjach
                                      Salę obrad opuścił radny Krzysztof Gawkowski – godz. 16.00

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina                   
Powiedział,  że  w  rozumieniu  ustawy  o  grach  losowych  i  warunkach  gier  i  zakładów 
wzajemnych jest jasno określona rola Rady Gminy. Ogranicza się ona do wypowiedzenia 
swojej  opinii  na temat wniosku, który został  postawiony.  Istnieją trzy rodzaje tego typu 
działalności:  kasyna, które są prowadzone w dużych miastach, salony gier losowych o 
duzych  wygranych  –  w  tych  przypadkach  zezwolenie  wydaje  Minister  Finansów.  Jest 
jeszcze jedna działalność – salony gier o niskich wygranych i tu pozwolenie wydają izby 
skarbowe.  W Wołominie mówi sie o salonie gier o dużych wygranych. W takim salonie 
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może  być  docelowo  do  70  automatów.   Lokal,  który  zaproponowało  Casino  Gold,  w 
porozumieniu z właścicielem , pozwala na umieszczenie 18 takich automatów. 
Rada Miejska ma odpowiedzieć na pytanie, czy jest za wskazaną lokalizacją  i czy jest za 
uruchomieniem takiego typu rozrywki  na terenie gminy.  Natomiast reszta jest w rękach 
Ministra Finansów.  Minister Finansów może wydać decyzję niezależnie od opinii  Rady 
Miejskiej.  

W  związku  z  faktem,  że  opinie  Komisji  Rady  Miejskiej  :  Komisji  Oświaty,  Komisji 
Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska,  Komisji  Samorządu  i  Zadań 
Własnych  Gminy,  Komisji  Finansów  Gminnych   były  negatywne  na  temat  lokalizacji 
salonu gier losowych na terenie Gminy Wołomin, w treści  uchwały wpisano,  że „Rada 
Miejska w Wołominie  opiniuje  NEGATYWNIE lokalizację salonu gier ...” 

Uchwała ( z opinią negatywną ) została podjęta w głosowaniu jawnym za – 14 głosów, 
przeciw-3 głosy, wstrz. 1 osoba

Uchwała Nr VIII-99/2007 w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie nocnej 
komunikacji autobusowej;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich,  Komisji  Finansów  Gminnych  oraz  Komisji  Samorządu  i  Zadań 
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-100/2007 w sprawie zmiany uchwały Nr VII-79/2007 Rady Miejskiej w 
Wołominie z dnia 26 kwietnia 2007 roku;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich,  Komisji  Finansów  Gminnych  oraz  Komisji  Samorządu  i  Zadań 
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-101/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 r.;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały. 

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich, Komisji Finansów Gminnych oraz Komisji Oświaty

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-102/2007  w sprawie zmiany załącznika Nr 3 i Nr 4 do uchwały Nr III-
181/2006 z dnia 18.12.2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2007 
rok;

Uzasadnienie do uchwały zostało załączone do oryginału uchwały. 
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Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-103/2007 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy w zakresie 
przygotowania realizacji zadania inwestycyjnego – budowa ciągu pieszo-rowerowego na 
ulicy Geodetów w Wołominie;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów Wiejskich oraz Komisji Finansów Gminnych 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-104/2007 w sprawie  zmiany uchwały Nr  V-22/2003 Rady Miejskiej  w 
Wołominie z dn. 27.02.2003 r.;

Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i 
Obszarów  Wiejskich  oraz  Komisji  Finansów  Gminnych  i  Komisji  Samorządu  i  Zadań 
Własnych Gminy.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz. -2 osoby

Uchwała  Nr  VIII-105/2007 w  sprawie  odwołania  Pana  Radosława  Wasilewskiego  ze 
składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie;

W  związku  z  zatrudnieniem  w  Urzędzie  Miejskim  Pana  Radosława  Wasilewskiego 
zrezygnował on z funkcji radnego. Nie może on tym samym być członkiem komisji rady. . 
Dlatego Rada Miejska musi odwołać go z funkcji członka komisji.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VIII-106/2007 w  sprawie  odwołania  Pana  Radosława  Wasilewskiego  ze 
składu  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej  w 
Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała  Nr  VIII-107/2007 w  sprawie  odwołania  Pana  Radosława  Wasilewskiego  ze 
składu Komisji Samorządu i Zadań Własnych Gminy Rady Miejskiej w Wołominie;

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 18 głosów, przeciw-0, wstrz. -0

Uchwała Nr VIII-108/2007 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Wołominie;

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Przypomniał,  że  w  składzie  Komisji  Rewizyjnej  nie  ma  radnych  z  Klubu  Radnych 
Regionalnego Stowarzyszenia  Prawicy.  Klub  Radnych  RSP odwołał.  sie  do  Wojewody 
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Mazowieckiego. Klub złożył  na ręce Przewodniczacego Rady pismo 9 odczytana treść 
pisma stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu ). W piśmie tym Klub Radnych RSP 
poinformował,  że wstrzymuje się ze zgłoszeniem przedstawiciela tego klubu do składu 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wołominie.  Klub ponownie zgłosi swojego kandydata 
w przypadku stwierdzenia przez Wojewodę Mazowieckiego nieważności  uchwały Rady 
Miejskiej  w  Wołominie  w  sprawie  ustalenia  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  w 
którym to składzie został pominięty przedstawiciel Klubu Radnych RSP.

Jako  kandydat  do  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w  Wołominie 
został  zgłoszony  przez  Wiceprzewodniczącego  Rady Ryszarda  Madziara  radny Paweł 
Szczurowski, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radni,  w  głosowaniu  jawnym,  zaakceptowali   kandydaturę  radnego  Pawła 
Szczurowskiego na członka Komisji Rewizyjnej za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz.-2 osoby

Uchwała Nr VIII-109/2007 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Samorządu 
i Zadań Własnych Gminy Rady Miejskiej w Wołominie;

Do  uzupełnienia  składu  osobowego  Komisji  Samorządu  i  Zadań  Własnych  Gminy 
zgłoszona została kandydatura radnego Pawła Szczurowskiego, którą radni zaakceptowali 
w głosowaniu jawnym za – 17 głosów, przeciw-0, wstrz. 1 osoba

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za-18 głosów, przeciw-0, wstrz.-0

Skład  osobowy  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska   Rady 
Miejskiej  w  Wołominie  nie  został  uzupełniony,  gdyż  nikt  nie  wyraził  zgody  na  bycie 
członkiem tej komisji. 

Zdecydowano więc, w głosowaniu jawnym, o odłożeniu decyzji  w sprawie uzupełnienia 
składu osobowego tej  komisji  na następną sesję za – 16 głosów, przeciw-0, wstrz.  -2 
osoby.

Pkt 8 
Debata  na  temat  obwodu  gimnazjalnego  dla  dzieci  ze  wsi  Majdan,  Leśniakowizna, 
Cięciwa, Mostówka.

Henryka Żabik -radna
Zapytała ile jest klas gimnazjalnych w Ossowie i ilu jest tam uczniów.. Chciała również 
wiedzieć  jaki  jest  stan  faktyczny.  Dotychczas  rodzice  uczniów  kończących  Szkołę 
Podstawową  w  Majdanie,  mieli  możliwość  wysyłać  dzieci  do  wybranego   gimnazjum. 
Obecnie rodzice ci twierdzą, że jest to niemożliwe. 

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Oświaty
Poinformowała, ze Komisja Oświaty zajmowała sie sprawą obwodów gimnazjalnych oraz 
treścią  pisma  Rady  Rodziców  Szkoły  w  Majdanie  oraz  Rad  Sołeckich  wsi  Majdan, 
Leśniakowizna, Mostówka, Cieciwa. Komisja nie  widziała potrzeby prowadzenia ponownej 
dyskusji  na  temat   obwodu  gimnazjalnego  dla  uczniów   zamieszkujących  we  wsiach 
Majdan, Leśniakowizna, Mostówka, Cieciwa.  Każdy rodzic może wysłać swoje dzieci do 
dowolnego gimnazjum.  Zostaną one tam przyjęte w miarę wolnych miejsc. Chodzi jednak 
o to by klasy nie były zbyt liczne a szkoły przepełnione, bo protestuja przeciwko temu 
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nauczyciele i rodzice. Każdy dyrektor musi zapewnić w kierowanej przez siebie placówce 
odpowiednie  warunki  nauczania  i  bezpieczeństwa.  Dlatego  mogło  się  zdarzyć,  że  w 
którejś  placówce  gimnazjalnej  odmówiono  przyjęcia  uczniów  spoza  obwodu 
gimnazjalnego.

Andrzej Saulewicz – radny
starał się sprostować nieporozumienie. Nikt nie chce zabraniać rodzicom umieszczania 
dziecka w dowolnym gimnazjum. Rejonizacja ma na celu zapewnienie dzieciom nauczania 
na  poziomie  gimnazjalnym,  w przypadku  gdy nie  zostaną one przyjęte  do  wybranego 
przez siebie. Nie należy dziwić się dyrektorom szkół, że nie chcą przyjmować uczniów 
ponad możliwości szkoły, bo odpowiadają za te dzieci , za ich bezpieczeństwo i warunki 
nauczania.   Nie ma też w tym wszystkim złośliwości  Rady Miejskiej,  która podejmując 
uchwały o obwodach gimnazjów, chce uporządkować tą sprawę. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Prosił by nie padały słowa, ze nikt sprawą sie nie zajmuje. Do Burmistrza wpłynęło pismo. 
Wraz  z  pracownikami  urzędu  odbył  spotkanie  z  radą  rodziców  w  Majdanie.  Wraz  z 
Komisją Oświaty zajmowano się rozstrzygnięciem tej sprawy. Rodzice mieli okazję wyrazić 
swoje opinie. W spotkaniu uczestniczyła również dyrekcja szkoły w Duczkach, dyrekcja 
szkoły w Ossowie.  Zostały zorganizowane dni otwarte szkoły w Ossowie.  Sprawa była 
głęboko dyskutowana  i  zarówno służby urzędu zajmowały się  nią  jak i  komisje  Rady 
Miejskiej. 
Burmistrz  podkreślił,  że  nie  ma  żadnych  zakazów  co  do  przyjmowania  uczniów  w 
poszczególnych  gimnazjach.  Jednak  pewne  zasady  zdrowego  rozsądku  muszą 
funkcjonować. Rodzice dzieci z Majdanu chcieli gwarancji, że gdy ich dzieci będą chodziły 
do gimnazjum w Ossowie,  to szkoła w Majdanie zostanie zamknięta.  Takie  gwarancje 
zostały im dane. W planie inwestycyjnym zostały wpisane przygotowania budowy szkoły w 
Majdanie. 

Halina Bonocka – Dyrektor ZEASU
Udzieliła odpowiedzi na pytanie radnej Henryki Żabik. Poinformowała, że w klasie drugiej 
gimnazjum w Ossowie jest  10 uczniów, w klasie trzeciej będzie 12 uczniów, natomiast do 
klasy pierwszej planowanych jest 24 uczniów. 
W gimnazjum w Duczkach planowanych jest pięć oddziałów pierwszych klas po 30 osób, 
które będą z rejonu. 
Halina  Bonecka  stwierdziła,  że  żaden  dyrektor  nie  odmówił  przyjęcia  podań  dzieci  z 
Majdanu do którejkolwiek szkoły w Wołominie.  Pani Dyrektor w Duczkach  mogła jedynie 
uprzedzić, że nawet jeżeli zostaną złożone podania dzieci spoza rejonu, to nie zostaną 
one rozpatrzone pozytywnie, gdyż ma ona dzieci na pięć oddziałów ze swojego rejony. 
Natomiast  w innych  szkołach wołomińskich podania są przyjmowane  a odpowiedź nie 
może  być  udzielona,  bo  w  żadnej  szkole  nie  zakończyła  się  jeszcze  rekrutacja.   Z 
posiadanej wiedzy wynika, że na 17 uczniów kończących szkołę w Majdanie 15 złożyło 
podania do szkół wołomińskich, a dwie jeszcze nigdzie nie złożyły.  Nie było sytuacji by 
którykolwiek dyrektor odmówił przyjęcia podania. 
Zgodnie z przepisami, gmina jest zobowiązana określić obwód, czyli wskazać, która szkoła 
musi przyjąć dziecko, jeżeli dziecko nie dostanie się do wybranej przez siebie szkoły.  

Zofia Michalik – radna
Poinformowała,  że  Komisja  Oświaty,  chcąc  rzetelnie  przygotować  się  do  rozmów  z 
rodzicami dzieci z Majdanu wizytowała szkołę w Ossowie, by zbadać zasadność zarzutów 
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rodziców co do warunków bytowych w tej szkole, jej wyposażenia w pomoce dydaktyczne. 
Żaden  z  tych  zarzutów  się  nie  potwierdził.   Było  wręcz  przeciwnie.  Radni  byli  pod 
wrażeniem bardzo  dobrego stanu  technicznego  szkoły  i  bardzo dobrego  wyposażenia 
szkoły w pomoce dydaktyczne.  Rodzice czynili zarzut z nie dość dobrze przygotowanej 
kadry dydaktycznej. Również na ten temat zebrano informacje, które obaliły ten zarzut. 
Komisja  Oświaty,  w  oparciu  o  rzetelną  analizę  sytuacji  stwierdziła,  z  całą 
odpowiedzialnością,  ze  nie  ma  jakich  kolwiek  merytorycznych  zarzutów,  które 
potwierdziłyby    obawy rodziców przed  umieszczeniem swoich  dzieci  w  gimnazjum w 
Ossowie.

Maciej Łoś – radny
poprosił o wypowiedź i stanowisko któregoś z sołtysów podpisanych pod skierowanym do 
radnych pismem, bo być może on czegoś nie rozumie.

Henryk Świerżewski – Sołtys wsi Majdan
Powiedział, że problem był już cztery lata temu omawiany.  Pismo podpisał jako sołtys, ale 
podpisała również Rada Sołecka bo takie jest stanowisko mieszkańców.  Są protesty. On 
wie dlaczego. Mówił o tym cztery lata temu i powtórzył  to teraz, że nie rozmawia się z 
mieszkańcami. Są cztery wioski.  Należy poprosić rodziców dzieci i  należy rozmawiać z 
Majdanem. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Przypomniał, że z mieszkańcami Majdanu spotykał sie przynajmniej trzy razy w bieżącym 
roku. Prosił więc Sołtysa Henryka Świerżewskiego by nie używał takich argumentów, że 
nikt nie rozmawia z rodzicami. Spotkania odbywały się w Urzędzie i w Strażnicy OSP w 
Majdanie. 

Henryka Żabik – radna
Jako,  że  zgłosiła  ten  temat  do  porządku  obrad,  cieszy  się  z  uzyskanych  odpowiedzi. 
Cieszy ją to, że nie ma rejonizacji przy wyborze gimnazjum, Że w przypadku, gdy dzieci 
nie zostaną przyjęte do gimnazjum, które wybrali rodzice, muszą być przyjęte przez szkołę 
z rejonu. Burmistrz także zapewnił, że nie wydał żadnego zakazu dyrektorom szkół. 
Pismo zostało skierowane, gdyż rozmowy Burmistrza, Komisji Oświaty z rodzicami były 
przeprowadzane dużo wcześniej.  Natomiast  otrzymane przez radnych  pismo jest  z  17 
maja, czyli jest to sprawa świeża. Widocznie nie wszystkie sprawy zostały wyjaśnione do 
końca, skoro rodzice i Rady Sołeckie wystąpiły z takim pismem. 

Jolanta Sawicka – Jurek – Przewodnicząca Komisji Oświaty
Stwierdziła,  że  radna  Henryka  Żabik  słusznie  zauważyła,  iż  są  jakieś  niedomówienia. 
Rada Rodziców wystosowała pismo w dniu 17 maja 2007 roku. To pismo jest poparte 7 
maja przez sołectwo Leśniakowizna. To samo pismo zostaje poparte 28 kwietnia przez 
sołectwo Cięciwa. Sołectwo Mostówka to pismo z 17 maja poparło 20 kwietnia.

Temat został wyczerpany i debata została zakończona.
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Pkt 9
Informacje Przewodniczącego Rady

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
Poinformował,  że  w  związku  z  wyborami  do  Rad  Osiedlowych  wpłynął  jeden  protest 
wyborczy  z  Osiedla  Sławek.  Protest  złożył  Pan  Marek  Nowak.  Przewodniczący  Rady 
odczytał treść złożonego protestu ( załącznik Nr 9 ). odczytał również radnym propozycję 
odpowiedzi na ten protest do zaakceptowania przez Radę Miejską. ( treść proponowanej 
odpowiedzi stanowi załącznik Nr 10 )

Henryka Żabik – radna
Poparła  treść  proponowanej  odpowiedzi.  Jednak uważała  aby punkt  6   proponowanej 
treści został z niej wykreślony. Uważała, że odpowiedź powinna być merytoryczna, a nie 
odnosić się do odczuć. 

Radni głosowali nad wnioskiem o wykreślenie pkt 6 z proponowanej treści pism.. Wniosek 
ten nie został przyjęty  za wykreśleniem było 4 głosy, przeciw -8 głosów, wstrz. -5 osób

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady
– Zwracając się do radnych i do sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z prośbą 

by zapoznawali się  z informacjami na temat spraw które chcą poruszyć lub chcą się 
nimi opiekować. Prosił, by przed wszelkiego typu wystąpieniami, najpierw sprawdzić co 
dzieje się w danym temacie lub czy już ktoś inny nim sie nie zajmuje.

– Prosił również radnych by brali udział w różnego rodzaju wydarzeniach  i obchodach 
rocznic i  organizowanych imprezach: zbliża się dzień dziecka, będzie organizowana 
spartakiada osób niepełnosprawnych ( 26.05.2007 r. na obiektach OSiR )

– Informacja o mszy w dniu 2 czerwca 2007 roku w Kościele w Duczkach w intencji Ks. 
Sylwestra Zycha.

– Przewodniczący  poinformował  o  pierwszym  spotkaniu  w  sprawie  zmiany  herbu 
Wołomina.  

– Termin kolejnej sesji  został  wyznaczony na dzień 28 czerwca 2007 roku. Będzie to 
ostatnia sesja przed wakacjami. 

Jerzy Mikulski – Burmistrz Wołomina
Zaprosił  wszystkich  obecnych  a  za  ich  pośrednictwem  wszystkich  mieszkańców,  do 
wzięcia udziału  w uroczystym otwarciu placu 3 Maja.  Ta uroczystość będzie połączona z 
obchodami Dnia Matki i odbędą się imprezy z okazji Dnia Dziecka.  

Krzysztof Kozłowski – radny
Przypomniał,  że  Przymierze  Samorządowe  wnioskowało  o  zmianę  nazwy  ul.  Ludwika 
Waryńskiego Na iul. im. Płk Kuklińskiego .  Radny wnioskował również by jedną z ulic 
Wołomina  nazwać  im.  Papieża  Jana  Pawła  II.  Najlepiej  gdyby  to  była  jedna  z  nowo 
powstających ulic, by uniknąć kosztów zmiany nazwy . Mogła by to być planowana ulica, 
będąca przedłużeniem ul. Reja w kierunku ul. Granicznej. Przy tej ulicy ma powstać nowa 
parafia za kilka lat. 

Henryka Żabik – radna
Proponowała by, do opracowywania projektu herbu włączyć młodzież wołomińskich szkół.
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Jerzy Franciszek Kielak – Sołtys wsi Mostówka
Prosił by zorganizować spotkanie z mieszkańcami wsi Majdan, Leśniakowizna, Mostówka i 
Cięciwa by wyjaśnić problem rejonizacji gimnazjum. By rodzice dzieci usłyszeli wszystko 
to co było powiedziane na sesji. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej 
Żelezik zamknął VIII sesję  w dniu 24 maja 2007 roku o godz. 17.30. Wszystkie podjęte na 
sesji uchwały stanowią integralną część niniejszego protokołu. 

   Protokołowała                                   Sekretarz

Grażyna Płaneta                                 Maciej Łoś
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